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آخرين فرصت هاي كونته و اينزاگي
»ناپولي- اينتر« رقابت تنگاتنگ اما غيرمستقيم 

 حساسيت در سري آ به اوج خود 

دنيا  حيدري
رسيده است، در سرزمين تاكتيك       گزارش 2

و تراژدي؛ جايي كه فوتبال نه يك 
بازي  كه يك آيين اس�ت و چه بس�ا حتي تعريف�ي متفاوت از 
زندگي براي مردمي كه فوتبال صرف�اً نگاه نمي كنند كه آن را 

نفس كشيده و زندگي مي كنند. 
باوجود تمام حساسيت ها اما سرنوشت اسكودوتو همچنان نامعلوم 

اس��ت، آن هم در ش��رايطي كه تنها دو هفته تا پاي��ان اين فصل از 
رقابت هاي سري آ باقي مانده، فرصتي اندك كه جذابيت و حساسيت 
بازي ها مدعيان قهرماني اين فصل در بالاي جدول را فزاينده كرده 
است، هرچند در ظاهر همه چيز را ناپولي صدرنشين در دست دارد 
اما سرنوش��ت قهرمان اين فصل همچنان در هاله ای ابهام اس��ت، 
وقتي كونته به واسطه فرصت سوزي هفته گذشته و تساوي با جنوا 
نتوانس��ت فاصله اش را با ياران اينزاگي افزايش دهد و حالا رس��ماً 

صداي نفس هاي اينتر را بيخ گوش خود و تيمش حس مي كند. بد 
از آن تساوي بي موقع، حالا كوچك ترين لغزشي مي تواند زمينه ساز 
تكرار قهرماني اينتر شود و جامي را كه ناپولي يك فصل تمام براي بالا 

بردنش تلاش كرده از دستان كونته بربايد. 
اينتر اين هفته ميزبان لاتزيو است؛ ديداري تكراري كه فصل گذشته 
حوالي همين روزها)30ارديبهشت( دقيقاً در هفته سي و هفتم برگزار 
شد و كسب تنها يك امتياز از آن، نراتزوري را قهرمان اسكودوتو كرد. 
اين بار اما در آخرين بازي خانگي، اينزاگي نمي تواند به كسب عنوان 
قهرماني خيلي اميدوار باشد، وقتي با يك امتياز كمتر از ناپولي در رده 
دوم قرار دارد و سرنوشتش در دست ياران كونته است. از سوي ديگر 
مصدوميت ولنتين كاربوني و لائوتارو مارتينز نيز شرايط را براي اينتر 
دشوار تر كرده، هرچند با نبود لائوتارو در تركيب فرصت خوبي براي 
طارمي است تا توانايي هايش را يك بار ديگر در آخرين فرصت هاي 
باقي مانده فصل به نماي��ش بگذارد و آخر فصلي نقش��ي تأثيرگذار 
در موفقيت احتمالي تيمش داشته باش��د. نمايش طارمي در ليگ 
قهرمانان برابر بارسلونا و همچنين س��ري آ مقابل تورينو، باعث شد 
ورق به سود ش��ماره99 اينتر برگردد و حالا مهاجم ايراني نراتزوري 
در هفته هاي پاياني اين فرصت را دارد كه اوضاع را به سود خود تغيير 
دهد. اوضاع هم براي اينتر رو به راه اس��ت و هم براي طارمي. اينتر با 

كنار زدن بارس��ا در ليگ قهرمانان به فينال رسيده و حالا تنها يك 
جنگ با پاري سن ژرمن برايش باقي مانده تا بالا بردن جام قهرماني 
و به واسطه همين موفقيت روحيه و انگيزه خوبي براي برتري مقابل 
لاتزيو دارد؛ تيمي كه هفته گذشته در نبرد با يووه براي كسب سهميه 
راه به جايي نبرد و دل به دو هفته پاياني خوش كرده تا مسير نراتزوري 
را براي فتح اسكودوتو ناهموار كند، هرچند در اصل همه چيز در دست 
ناپولي است. صدرنشين فرصت سوزي كه مي توانست همان هفته قبل 
اميد اينتر و اينزاگي را نااميد كند با تساوي رأي به ادامه رقابت براي 
جام قهرماني داد و حالا بايد براي فاصله گرفتن از نراتزوري و بالا بردن 
جام قهرماني در هر دو بازي باقي مانده به برتري دست يابد، البته كار 
ناپولي،  صدرنشين سري آ به مراتب راحت تر از اينتر است. شاگردان 
كونته اين هفته ميهمان پارمايي هستند كه با يك دو جين مصدوم و 
محروم، در رده شانزدهم جا خوش كرده و از آنجا كه نه خطر سقوط 
دارد و نه شانس كسب سهميه، بازي امشب برايش نمايشي- فرمايشي 
بيش نيست؛ تيمي كه در دو هفته اخير هيچ امتيازي دشت نكرده و 
بعيد است امشب دردسري براي شاگردان كونته در مسير كسب سه 
امتياز بازي ايجاد كند و اين شايد بتواند فاصله اي بين صدرنشين و 
مدافع عنوان قهرماني ايجاد كند، البته به شرط اينكه لاتزيو با هدف 

كسب سهميه، اينتر را به چالش بكشد.

»آنچلوتي« افت لاليگا، اوج گيري برزيل
     اشرف رامين  چند دهه قبل اگر به يك علاقه مند دو آتشه فوتبال برزيل مي گفتيد كه 
يك سرمربي اروپايي قرار اس��ت هدايت سلسائو را بر عهده بگيرد، حتماً 
برخورد خوبي با شما نمي كرد و اگر مي خواست راحت از كنار اين موضوع عبور كند، حتماً در عقل تان 
شك مي كرد! اما حالا كار طلايي پوشان فوتبال جهان به جايي رسيده است كه چاره اي جز اعتماد 
به يك ايتاليايي ندارند! قديمي تر ها حتماً يادشان است كه برزيل و ايتاليا در جام جهاني چه 
كري خواني هايي باهم داش��تند و همان ها هس��تند كه امروز ناباورانه اخبار حضور كارلو 

آنچلوتي روي نيمكت تيم ملي برزيل را دنبال مي كنند. 
حضور آنچلوتي در برزيل واكنش هاي متفاوتي داشته است، خيلي ها بر اين باورند كه جدايي 
او از رئال باعث افت كيفي لاليگا خواهد ش��د. خواكين كاپاروس، سرمربي سويا يكي از 
همين افراد است: »اگر مي پرسيد آيا لاليگا با رفتن سرخيو راموس، كريستيانو يا مسي از 
ارزشش كم مي شود، من فكر مي كنم با رفتن كارلو لاليگا ارزش خود را از دست مي دهد، 
چون او الگويي براي همه مربيان است. او به  خاطر رفتارش در كنفرانس هاي مطبوعاتي، 
به اين دليل كه به عنوان يك مرد وفادار به يك باشگاه است و هر چه بايد بگويد، در چارچوب 
باشگاه بيان مي كند، يك الگو است. مهم است كه به همه اظهارات او گوش كنيم، چون بايد 

دانست چگونه برنده شد و چگونه باخت را پذيرفت.«
در آن س��وي جهان اما همه اميدوارند ت��ا كارلتو برزي��ل را نجات دهد. كاس��يميرو مدافع 
منچستريونايتد و شاگرد سابق آنچلوتي در رئال مي گويد: »اين مرد استثنايي است. اين 
مرد باورنكردني اس��ت، نحوه صحبت كردنش درباره فوتبال، دركش از فوتبال بي نظير 
اس��ت. بياييد از آن لذت ببريم، چون صرف نظر از اينكه او ببرد ي��ا ببازد، وقتي اين مرد 
درباره فوتبال صحبت مي كند، كاريزما دارد و باعث مي شود بازيكنان تمام تلاش شان را 

براي او به كار ببندند.«

رونالدو و پيولي در آستانه جدايي
     شميم رضوان تس��اوي نااميدكننده مقابل التعاون آن ه��م در ديداري خانگي، 
ناكامي هاي النصر را تكميل كرد. چنين سرنوشتي را كمتر كسي 

تصور مي كرد؛ فصلي بدون جام براي رونالدو و پيولی! 
هيچ يك از هزينه هاي هنگفت نتوانست النصر متمول را به سرمنزل مقصود برساند و حالا اين 
تيم به لحاظ فني در آستانه ورشكستگي كامل است. حضور رونالدو با تبليغات فراوان همراه 

بود و صد البته هزينه هاي هنگفت، اما دست گذاشتن روي ستاره پرتغالي هم نتوانست النصر 
عربستان را به اهدافي كه داشت برس��اند، به طوري كه اين تيم نه فقط اين فصل از رسيدن 

به فينال ليگ نخبگان آس��يا و متعاقباً قهرماني باز ماند كه دستش از كسب سهميه ليگ 
نخبگان س��ال آينده نيز كوتاه ماند تا باوجود تمام هزينه هاي انجام شده، با ناكامي مطلق 
مواجه شود، خصوصاً كه در پي تمام اين اتفاقات تلخ، رونالدو نيز عزم رفتن كرده و پيولي هم 
در آستانه اخراج قرار دارد، البته بحث كنار گذاشتن پيولي از مدت ها قبل در سر مسئولان 
النصر بود. همان زمان كه اين تيم با شكست هاي متعدد فرصت نزديك شدن به صدر و بالا 

بردن جام قهرماني را يك به يك از دست داد، برخي روزنامه هاي عربستاني مدعي بودند اين 
تيم به لحاظ مالي توان كنار گذاشتن پيولي را ندارد و شايد همين مسئله باعث شد مرد ايتاليايي 
نيمكت النصر همچنان در جايگاه خود باقي  بماند، اما آخرين ناكامي النصر )عدم كسب سهميه 
ليگ نخبگان( بي شك مي تواند رؤساي النصر را به كنار گذاشتن پيولي متقاعد كند، خصوصاً كه 
توجيهات پيولي در خصوص ناكامي هاي النصر را رسانه هاي عربستاني متفق القول پوچ و بي اساس 
مي خوانند و بي ش��ك در پايان يك فصل نااميدكننده و كابوس وار كه هيچ موفقيتي براي النصر 
نداشت، مديران اين باشگاه به فكر خانه تكاني باشند و با اين حساب، بعيد نيست كه فصل بعد نه 

رونالدو در كنار النصر باش��د و نه پيولي، چراكه اولي)رونالدو( خود به جدايي مي انديشد و دومي، 
چاره اي جز اين پيش رو ندارد. 

      چهره ها

توجه ويژه به همگاني كردن ورزش 

شيوا  نوروزي
توان ياب�ان در س�طح جامع�ه و       گز ارش یک

فرهنگ س�ازي و تغيي�ر ن�گاه ، 
خواسته اصلي جليل كوهپايه زاده از رسانه ها و مسئولان است. 

نشست خبري رئيس فدراسيون جانبازان و توان يابان روز گذشته 
برگزار شد و دكتر كوهپايه زاده شفاف سازي را دليل اصلي حضورش 

مقابل اصحاب رسانه عنوان كرد. 
دكتر جلي��ل كوهپاي��ه زاده در ابتداي صحبت هاي��ش از اهميت 
فرهنگ س��ازي و ورود توان ياب��ان ب��ه جامع��ه گف��ت: »اهميت 
فرهنگ سازي در ورزش توان يابان بيشتر اس��ت. جامعه ما دچار 
كم تحركي مزمن اس��ت و به ويژه توان يابان كه فعاليت شان كمتر 
هم شده! توان يابان ۱0درصد جامعه را تشكيل مي دهند اما مشكل 
فعاليت در جامعه را دارن��د. كيفيت زندگي آنه��ا از زندگي افراد 
ديگر بالاتر است اما جابه جايي در سطح شهر زندگي را براي شان 
سخت كرده است. در واقع مشكل تردد در خيابان و شهرها كيفيت 
زندگي شان را تحت  تأثير قرار داده است. اين يك مطالبه عمومي 

از سوي جامعه معلولان است و وزار ت ورزش تنها متولي اين كار 
نيست.« 

كوهپاي��ه زاده در مورد تصويب طرحي صحب��ت كرد كه اجرايش 
ورزش را متحول خواه��د كرد: »طرح »مل��ي ورزش و مردم« در 
سال۱۴0۲ در شوراي عالي ورزش كشور در حضور شهيد رئيسي 
تصويب شد ولي كسي از آن مطلع نيست! طرحي جامع و پاسخي 
است به كم تحركي مردم. براي اجراي آن همه بايد كمك كنند و 
نياز به وفاق ملي است. تلاش مي كنم اين طرح به نتيجه برسد. همه 
فدراسيون هاي ما مسئوليت همگاني و قهرماني را همزمان دارند. 
از رسانه ها خواهش مي كنم نگاه همگاني را ترويج كنيد. بيان اين 
چالش ها و تغيير نگرش در سطح جامعه برعهده رسانه هاست. در 
زمينه حقوق معلولان نياز به كار رسانه اي داريم و فدراسيون بخشي 
از اين وظيفه را برعهده دارد. آيا خيرين ورزش و تحرك اجتماعي 
به ساخت سالن ورزش نيز توجه مي كنند؟ در اين خصوص نيز بايد 

فرهنگ سازي شود.«
رئيس فدراسيون جانبازان در ادامه به نقش آينده نگري و استفاده 
از تكنولوژي در پيش��رفت ورزش اش��اره كرد: »در جلس��ه ستاد 

بازي هاي پاراآسيايي ناگويا ش��رايط اعزام ورزشكاران مان را بيان 
كرديم و پس از آن نگاه قوي تري از وزير ورزش ديديم. اين يك نگاه 
پيش رو است و كميته ملي پاراالمپيك نيز روي بحث استعداديابي 
و حمايت از تيم هاي ملي كار مي كند. نگاه هاي آينده نگرانه را بايد 

مدنظر قرار دهيم و مسير حركت را بايد با يك رويكرد متفاوت ادامه 
دهيم. دنياي امروز مبتني بر هوش مصنوعي در كنار هوش انساني 
پيش مي رود. اين نگاه و آينده نگري در رسانه نيز بايد مطالبه شود. 
آينده نگري بدون هوش مصنوعي، س��واد رس��انه اي و تكنولوژي 
غيرممكن است. با اين شيوه مي توانيم در سراسر كشور هر توان يابي 
را با هر درصد از معلوليت به مرحله استعديابي برسانيم. اگر با اين 
تكنولوژي ها بتوانيم ميزان استعداديابي را چند برابر كنيم، تحول 

بزرگي رخ خواهد داد.«
او در تش��ريح فعاليت هاي فدراس��يون در بخش ورزش قهرماني 
اظهار داشت: »9رشته پاراالمپيكي و هشت رشته غيرپاراالمپيكي 
را تحت پوش��ش داريم و ۲۸ تيم ملي در دو بخش بانوان و مردان 
فعال هستند. در ارديبهشت ماه بيش از ۲هزار ملي پوش در اردوهاي 
مختلف حضور داشتند، اتفاق بسيار خوبي براي ما افتاد و آن اينكه 
در المپيك دانش آموزي صربس��تان ۱۲ورزشكار توان ياب حضور 
داشتند و ۱۴مدال هم كس��ب كردند. در خرداد و تيرماه نيز پنج 
اعزام برون مرزي خواهيم داشت. توس��عه ورزش بانوان را نيز بايد 
جدي بگيريم. تلاش مي كنيم تيم فوتبال پنج نف��ره بانوان را نيز 
تشكيل دهيم و همچنين مس��ابقات ش��نای بانوان را نيز برگزار 
خواهيم كرد. بحث آموزش را نيز مدنظر قرار داديم؛ موضوعي كه 
در ايران خيلي به آن توجه نمي ش��ود. برنامه هاي ويژه اي در اين 
بخش داريم تا سطح مربيان مان را اتقا دهيم. وجود مربي تخصصي 
در كنار استعدادها ركن اصلي پيشرفت ورزش همگاني و قهرماني 
است. از طرفي علمي كردن ورزش نيز به توجه نياز دارد. بايد دانش 
و اطلاعات مان را ارتقا دهيم. دانش فن��ي و حضور افراد علمي در 

مجامع علمي لازمه اين ارتقا و پيشرفت است.«
كوهپايه زاده با اعلام اينكه عدالت در ورزش بايد رعايت شود افزود: 
»بعضاً احساس مي شود در برخي طرح ها باوري به ورزش توان يابان 
نيست. درحالي كه آنها هم س��هم خود را دارند. در عدالت ورزش 
جاي ورزشكاران با معلوليت هاي بالا كجاست؟ ورزش ايران تاكنون 
۱۸۵مدال پاراالمپيك به دست آورده اما از اين همه مدال فقط دو 
مدال از سوی معلولان ذهني كسب شده! براي اين كار بايد تغيير 
نگرش مسئولان، جامعه و حتي خيرين صورت گيرد. اگر اين باور 

باشد هم عزمش هست و هم پولش.«
رئيس فدراس��يون جانبازان از افزايش دوبرابري بودجه خبر داد: 
»وزارت ورزش بودجه ما را دو برابر كرده اس��ت. امس��ال اعزام به 
بازي هاي پاراآسيايي جوانان با هفت تيم و كشورهاي اسلامي با دو 
تيم را خواهيم داشت و همچنين مسابقات كسب سهميه بازي هاي 
پاراآسيايي ناگويا و پاراالمپيك لس آنجلس آغاز خواهد شد. توقع 
داريم كميته ملي پاراالمپيك هم پش��تيباني بيشتري از ما داشته 
باشد. از طرفي كسب درآمد از كمپ هاي فدراسيون و استفاده از 
اسپانسرها را هم در دس��توركار داريم تا سهم درآمدزايي مان را از 

۲0درصد به ۴0درصد برسانيم.«
رئيس فدراس��يون جانبازان و توان يابان در پاس��خ به س��ؤالي در 
خصوص بازگش��ت س��اره جوانمردي به تيم مل��ي پاراتيراندازي 
گفت: »ساره جوانمردي به جز ورزش مسئوليت مديريت خانواده 
را نيز برعه��ده دارد. من هم ش��نيده ام او نيز ب��راي همراهي تيم 
علاقه مند است، حتي به او گفتم اگر در بازي هاي ناگويا نيست در 
پاراالمپيك۲0۲۸ حتماً حضور داش��ته باشد. حضورش كنار تيم 
انگيزه بچه ها را بالا خواهد برد، البته او دينش را به ورزش ادا كرده 
و قدردانش هستيم، ولي اين اختيار را به ورزشكاران مان مي دهيم 

كه در مورد آينده شان تصميم گيري كنند.«

كوهپايه زاده بر همگاني كردن ورزش تأكيد كرد

نياز ورزش توان يابان به تغيير نگاه و توسعه عدالت

قهرماني هاي بارسا به مذاق اسپانيايي ها خوش نمي آيد

از آب پاش تا سرقت
جشن قهرماني بارسا در جام حذفي اسپانيا يك مراسم به ياد ماندني بود. 
اينكه بارسا در فينال رئال مادريد را شكست داد، يك طرف بود و اينكه 
جام را از آسمان و با شرايطي استثنايي و ويژه به كاتالان ها تحويل دادند، 
طرف ديگر ماجرا كه دنياي فوتبال را متحير كرد، اما گويا قهرماني هاي 
مكرر بارس��ا چندان به مذاق اس��پانيايي ها خوش نيام��ده، به گونه اي 
كه برخلاف جش��ن قهرماني جام حذفي، جش��ن قهرماني ليگ آنها با 
شيطنت هاي باشگاه اسپانيول همراه شد. تيم هم ايالتي و ميزبان بارسا با 
كاري غيراخلاقي اجازه نداد بازيكنان بارسا در زمين جشن قهرماني برپا 
كنند، هرچند ماجرا از قبل از سوت پايان با درگيري لفظي و فيزيكي ميان 
گاوي و پرِه ميا، زماني كه نتيجه ۲برصفر به سود بارسلونا روي اسكوربورد 
نقش بسته بود، آغاز شده بود. چندين بازيكن براي جدا كردن آنها وارد 
عمل شدند، اما ديگر دير ش��ده بود. جرقه درگيري زده شده بود و حالا 
ديگر كنترل دو تيمي كه رقيب ديرينه اند، ممكن نبود.  سوت پايان كار 
دوربين هاي تلويزيوني را بيشتر كرد، آنها تقريباً بيش از زمان بازي درگير 
ثبت لحظات شدند. هانس��ي فليك با حالتي پرخاشگرانه از بازيكنانش 
خواست هرچه سريع تر زمين را ترك كنند تا شرايط از كنترل خارج نشود. 
بلافاصله پس از پايان بازي، آب پاش هاي ورزشگاه فعال شدند، اما آنچه 
قرار بود جشن بارسلونا را خراب كند، به شادي بزرگ تري تبديل شد، ولي 
بازهم اين پايان كار نبود. برخورد ماشين با هواداران بارسا، نجات يامال 
و گابي از سوی پليس از ميان هواداران و در نهايت آمار بالاي سرقت در 
مراسم جشن خياباني از جمله اتفاقات عجيب و غريب قهرماني بارسا در 
لاليگا بودند.  ماركا در اين خصوص نوشت: »هواداران بارسلونا مثل هميشه 
در نزديكي فواره كانالتاس در خيابان لارامبلا بارسلون تجمع و با بازيكنان 
خود جشن قهرماني را برگزار كردند. اين نشريه اسپانيايي مي نويسد كه 
۵هزار هوادار بارسلون در اين مكان تجمع كردند كه در اين شلوغي شش 
نفر به اتهام سرقت دستگير شدند. پليس براي شناسايي و دستگيري اين 

افراد در شلوغي از پهپاد استفاده كرده است.«

حامد قهرماني

چرا تعارف داشته باشيم، چرا براي زدن     فریدون حسن
حرف صغري و كب��ري بچينيم و بعد 
نتيجه گيري كني��م، همين اول كار با صداي بلن��د اعلام مي كنيم 

ايها الناس به ما جشن قهرماني نيامده !
بله، درست خوانده ايد، به ما جشن قهرماني نيامده، آنهايي كه فقط 
يك بار در جشن هاي قهرماني مسابقات ورزشي حضور داشته اند، 
حتماً متوجه عرض بنده مي شوند. اصلًا هم فرقي نمي كند كه اين 
جشن مربوط به چه رشته ورزشي يا تيم كدام شهر باشد. مثلاً همين 
هفته قبل جشن قهرماني تيم بسكتبال شهرداري گرگان كه به همه 
چيز شبيه بود جز جشن قهرماني، تصاويرش هنوز هم روي خروجي 
خبرگزاري ها هست و هنوز هم بايد خدا را شاكر باشيم كه در هجوم 

آن تعداد تماشاگر به وسط سالن كسي آسيب نديد. 
حالا با خودمان مي گوييم اين جش��ن درس��ت بع��د از پايان بازي 
برگزار شد و مسئولان مطابق معمول برنامه ريزي درستی نداشتند 
و نتوانستند احساسات هواداران را كنترل كنند اما آنچه عصر جمعه 
در تبريز اتفاق افتاد را كجاي دل مان بگذاريم. از چند هفته قبل كه 
مشخص شد اقدامات باشگاه تراكتور براي انجام بازي آخر در تبريز به 
جايي نمي رسد، همه جا اعلام كردند كه جشن قهرماني يك روز بعد از 
انجام بازي در خوزستان در ورزشگاه يادگار امام تبريز برگزار مي شود، 
يعني يك روز يا حتي بيشتر فرصت داشتند كه برنامه ريزي كنند. 
فرصت داشتند اجازه ندهند آدم زيادي كنار زمين و داخل ميدان 

باشد و فرصت داشتند تماشاگران را سر و سامان دهند، ولي... 
حالا بايد مثل همان جشن گرگاني ها خدا را شاكر باشيم كه جشن 
تبريزي ها يك روز بعد انجام شد، والا اگر بازي به تبريز مي رفت، جشن 

بلافاصله برگزار مي شد و معلوم نبود چه اتفاقاتي رخ مي دهد!
اينكه مسئولان برگزاري جشن قهرماني تراكتور با وجود داشتن زمان 
كافی براي برنامه ريزي خوب چگونه نتوانستند جمعيت را كنترل 
كنند، خود جاي س��ؤال اس��ت كه حتماً بايد پاسخگوي آن باشند 
چراكه اگر عصر جمعه در هجوم تماشاگران به داخل زمين اتفاقي 
رخ مي داد، امروز هيچ كدام از آقايان مسئول را نمي شد پيدا كرد، اما 
جداي از اين مسئله بايد به بي برنامگي حضور تعداد زيادي آدم بيكار 
در وسط زمين اشاره كرد كه هميشه و در تمام مراسم ها هستند و 
جالب اينكه عصر جمعه و در حالي كه فكر مي كرديم با توجه به يك 
روز تأخير شايد تعدادشان كمتر باشد به طرز وحشتناكي بيشتر شده 
بودند، به گونه اي كه حتي قبل از هجوم هواداران به داخل زمين هم 

نمي شد بازيكنان و كادر فني تيم را از ديگران تشخيص داد. 
سال هاس��ت همه از اين معضل حرف مي زنند. همه مي گويند كه 
چرا بايد تعداد افراد نامش��خص و بي ارتباط با جشن در كنار زمين 
اينقدر زياد باشد. آنهايي كه همه جا هستند. در خوزستان هستند، 
در اصفهان هس��تند، در تهران هس��تند، در گرگان هستند و عصر 
جمعه ديديم كه در تبريز هس��تند و تازه متوجه شديم اگر فرصت 
داشته باشند تعدادشان بيشتر هم مي شود. اينكه هواداران تراكتور 
به زمين مسابقه آمدند، شايد اتفاقي باشد كه بتوان در همه جاي دنيا 
ديد اما اينكه اين آدم هاي بي ربط اينقدر تعدادشان افزايش يافت را 
بدون ترديد هيچ كجا نمي توان پيدا كرد و هيچ كس هم نمي تواند 

چرايي آن را پاسخ دهد. 
حالا متوجه ش��ديد چرا همان اول كار گفتيم »جشن قهرماني به 

ما نمي آيد«!

به ما جشن قهرماني نيامده!
نيشگون


